



IS'HOQXON IBRAT NOMIDAGI
NAMANGAN DAVLAT CHET TILLARI
INSTITUTI

CHET TILLARI INSTITUTI

"TIL VA ADABIYOT, CHET TILLARNI O'QITISHNING ZAMONAVIY YONDASHUVLARI" MAVZUIDAGI 3-XALQARO TALABALAR ANJUMANI

15-MART

Xalqaro talabalar anjumanining ilmiy yo'nalishlari

Til va adabiyot, til nazariyasi muammolari;
Chet tillarda madaniyatlararo muloqotni o'rgatishning
dolzarb masalalari;
Chet tillar o'qitishning dolzarb muammolari va ta'limda
innovasion texnologiyalar;
Chet tillarni o'qitishga bo'lgan zamonaviy yondashuvlar;
Qiyosiy adabiyotshunoslik, chog'ishtirma tilshunoslik va
tarjimashunoslik muammolari.

Maqolalarga qo'yiladigan talablar

Hajmi to'liq 5-6 bet, 1,5 intervalda (chapdan 2 sm,
yuqoridan 2 sm, quyidan 2 sm, o'ng tomondan 1,5 sm,
varaqa bichimi A4 formatda), MicrosoftWord muharririda,
matnlar Times New Roman, 14 o'lchamli shriftida. Mavzu
bosh harflarda qoraytirilib, varaqning o'rtasiga yoziladi,
keyingi qatorlarga muallifning ismi-sharifi, ta'lim oladigan
o'quv yurtining to'liq nomi, maqolaning tegishli sho'basi
ko'rsatiladi.



Boshqa talablar

Maqolada albatta jadval(chizma yoki rasm)lar
manbalari aniq ko'rsatilishi, qisqartma so'zlarga
izoh berilishi lozim. Maqola ichidagi havolalar
"[1]" kabi tartibda belgilanadi. Maqola so'ngida
foydalanilgan adabiyotlar foydalanish ketma-
ketligi bo'yicha yozilishi kerak. To'plam
tahririyati maqola matnini qisqartirish, qisman
tuzatish kiritish, sho'balarga joylashtirish
huquqiga ega.

Rasmlar *.jpg yoki *.bmp grafik redaktorida
bajarilishi lozim;



Eslatma

Maqola o'zbek, rus, ingliz, nemis va fransuz
tillarida, elektron variantlarda 2024-yil
12-martga qadar sho'balari bo'yicha qabul
qilinadi.

To'lov narxi har bir list uchun : 15 000 so'm



ALOQA UCHUN

+998-99-868-87-99
+998-69-442-11-67

kamoliddinovmurodjon@gmail.com
www.namsifl.uz

Namangan viloyati, To'raqo'rg'on
shaharchasi, 28-uy



NAMANGAN STATE INSTITUTE OF
FOREIGN LANGUAGES NAMED AFTER
IS'HAKHAN IBRAT

CHET TILLARI INSTITUTI

3RD INTERNATIONAL STUDENTS' CONFERENCE ON "LANGUAGE AND LITERATURE, MODERN APPROACHES TO TEACHING FOREIGN LANGUAGES"

MARCH 15

Scientific directions of the international students' conference

- Language and nature, problems of language theory;
- Current issues of teaching intercultural communication in foreign languages;
- Current problems of teaching foreign languages and innovative technologies in education;
- Modern approaches to teaching foreign languages;
- Problems of comparative literary studies, cross-linguistics and translation studies.

Requirements for articles:

Full size 5-6 pages, 1.5 spacing (2 cm from the left, 2 cm from the top, 2 cm from the bottom, 1.5 cm from the right side, sheet format in A4 format), in the Microsoft Word editor, texts are in Times New Roman, 14 size font. The subject is written in the middle of the page in bold letters, the name of the author, the full name of the educational institution, and the relevant branch of the article are written in the following lines. is displayed.



Other requirements:

The sources of tables (drawings or pictures) must be clearly indicated in the article, abbreviations must be explained. References within the article are marked in the same order as "[1]". References used at the end of the article should be written in the order of use. The editors of the collection have the right to shorten the text of the article, make partial corrections, and place it in affiliates. Pictures must be made in *.jpg or *.bmp graphic editor;



Reminder:

Deadline for submission of the electronic versions of articles in Uzbek, Russian, English, German and French is March 12, 2024, 12:00 (GMT)

FEE : 15.000 SUM EACH PAGE

CONTACT

+998-99-868-87-99
+998-69-442-11-67

kamoliddinovmurodjon@gmail.com
www.namsifl.uz

28, Turakurgan town,
Namangan region



НАМАНГАНСКИЙ
ГОСУДАРСТВЕННЫЙ ИНСТИТУТ
ИНОСТРАННЫХ ЯЗЫКОВ ИМЕНИ
ИСЪХОКХОНА ИБРАТА

CHET TILLARI INSTITUTI

3-Я МЕЖДУНАРОДНАЯ СТУДЕНЧЕСКАЯ КОНФЕРЕНЦИЯ ПО ТЕМЕ: "СОВРЕМЕННЫЕ ПОДХОДЫ ОБУЧЕНИЯ РОДНОМУ ЯЗЫКУ И ЛИТЕРАТУРЕ И ИНОСТРАННЫМ ЯЗЫКАМ"

15 МАРТА

Научные направления международной студенческой конференции:

- проблемы языка и литературы, теории языка;
- актуальные вопросы обучения межкультурному общению на иностранных языках;
- актуальные проблемы преподавания иностранных языков и инновационные технологии в образовании;
- современные подходы к обучению иностранным языкам;
- проблемы сравнительного литературоведения, сравнительного языкознания и переводоведения.

Требования к оформлению статей

Объем - полных 5-6 страниц текста, интервал - 1,5 pt (формат листа А4, 2 см слева, 2 см сверху, 2 см снизу, 1,5 см справа), редактор - MicrosoftWord, шрифт - Times New Roman, размер шрифта - 14 pt. Заглавие жирным шрифтом, по центру страницы, на следующей строке указываются ФИО автора, полное название учебно- образовательного заведения, соответствующий раздел конференции по теме статьи.



Прочие требования

В статье обязательно должны быть четко указаны источники используемых таблиц (чертежей или рисунков), комментарии к аббревиатурам и сокращениям. Ссылки указываются в квадратных скобках - "[1]". Список использованной литературы в конце статьи, должен быть составлен в порядке использования в тексте. Редакция сборника оставляет за собой право, частично сокращать текст статьи, вносить незначительные поправки, размещать в соответствующих разделах конференции.

Рисунки необходимо выполнить в графическом редакторе *.jpg или bmp*.;



Напоминание

Статья принимается в электронном варианте до 12 марта 2024 года на узбекском, русском, английском, немецком и французском языках. Орг.взнос за 1 страницу текста – 15 тысяч сумов

ДЛЯ ОБЩЕНИЯ

+998-99-868-87-99 | kamoliddinovmurodjon@gmail.com
+998-69-442-11-67 | www.namsifl.uz

Наманганская область, г.
Туракурган, 28